

《八年级上册英语作文两篇：Where did you go on vacation?》

进入八年级，英语学习迈入了一个新的阶段。词汇量大幅增加，语法知识也更为复杂。为了全面提升，我们要开始注重英语作文的练习，这里给大家整理了两篇八年级上册英语作文，供大家学习。

八年级上册英语作文1

Last summer, my family and I embarked on an exciting adventure to the Great Wall of China. As an avid traveler, I was thrilled to finally set foot on this iconic historical landmark. The weather was perfect, with a gentle breeze and clear blue skies.

We started our journey early in the morning to beat the crowds. As we approached, the wall loomed in front of us, its grandeur unimaginable. Each step I took felt like walking through pages of history. We climbed higher, marveling at the intricate watchtowers and the endless stretch of the wall.

The view from the top was breathtaking. It was a moment of pure awe, realizing that this masterpiece was built centuries ago by the hard work of countless hands. The experience was truly humbling and inspiring.

去年夏天，我和家人开始了前往中国长城的激动人心的探险之旅。作为一个热爱旅行的人，我终于踏上了这个标志性的历史地标，感到十分兴奋。那天天气很好，微风轻拂，天空湛蓝。

我们一大早就出发了，以避开人群。当我们靠近时，长城赫然映入眼帘，其宏伟程度令人难以想象。我每走一步，都仿佛是在翻阅历史的篇章。我们越爬越高，惊叹于那些精巧的烽火台和无尽延伸的长城。

从顶端俯瞰，景色令人叹为观止。那一刻，我深感震撼，意识到这座杰作是几百年前由无数双手辛勤劳动建造而成的。这次经历既令人谦卑又鼓舞人心。

八年级上册英语作文2

Last summer, my family and I embarked on an unforgettable journey to the Great Wall. As we climbed the steep steps, the wall seemed to stretch endlessly, like a majestic dragon winding through the lush green mountains. The ancient bricks, worn by time, whispered tales of centuries past. The panoramic view from the watchtowers was simply awe-inspiring, with misty horizons and a tapestry of vibrant greenery below. This visit not only deepened my appreciation for Chinese history but also left an indelible mark on my heart.

去年夏天，我和家人踏上了前往长城的难忘之旅。当我们攀登陡峭的台阶时，长城似乎无穷无尽地延伸，就像一条雄伟的巨龙穿梭在郁郁葱葱的山峦之间。古老的砖石，被时间磨损，低语着几个世纪的故事。从瞭望塔上俯瞰的全景令人敬畏，迷雾的天际线下是一片生机勃勃的绿色织锦。这次访问不仅加深了我对中国历史的欣赏，而且在我心中留下了不可磨灭的印记。

